
 CONSILIUL LOCAL STALPENI 

      JUDETUL ARGES 

 

 PROCES VERBAL  

          Incheiat  azi,28.09.2023 in sedinta  ordinara  a Consiliului local al 

comunei Stilpeni,judetul Arges ,convocata de domnul primar,Serbanoiu 

Gabi, in  baza Dispozitiei nr.230 din 22.09.2023. 

Lucrarile sedintei au inceput la ora 16.30. 

        La sedinta participa fizic un numar de 9  consilieri din totalul de 13 cati 

alcatuiesc Consiliul Local(Nedelcu Silviu,Dima Florin,Dima Ion,Cutic 

Constantin,Dumitru Constantin,Voican Laura,Tudosescu Cristina,Dumitra 

Laurentiu,viceprimar Machedon Mariana Nicoleta) , ceilalti 4(Sora 

Bogdan,Panainte Lucian,Stancescu Ion,Tanase Valerica Gigi),fiind on-

line,pe grup. 

      La sedinta mai participa : dl.Fica Adrian –administrator SC APA SERV 

TOP STALPENI.  si dl mesteacan Ovidiu Eugen-administrator public. 

      Tot la aceasta sedinta au fost prezenti si delegatii satesti :Olariu Stefan 

,Radoi Gheorghita si Mormolea Daniel -prezenta fizica si Nicolae 

Gheorghe-prezent on-line. 

     Invitati -profesori liceul Tehnologic ,,IC Petrescu ‘’,coordonatorii mai 

multor proiecte europene. 

   Ordine de zi : 

   -supunerea la vot a procesului -verbal al sedintei de consiliu anterioare. 

    1.Proiect de hotarare privind desemnarea consilierilor locali,ca membri in 

Consiliul de Administratie la  Liceului Tehnologic ,,I.C. Petrescu’’ 

Stalpeni.Initiator-dl.primar Serbanoiu Gabi.Comisiile de specialitate nr.2 si 

3. 

     2.Proiect de hotarare privind desemnarea unui reprezentant al 

Consiliului Local al comunei Stalpeni în Comisia pentru evaluarea și 

asigurarea calității la  Liceul Tehnologic ,,I.C. Petrescu’’ Stalpeni. Initiator-

dl.primar Serbanoiu Gabi.Comisiile de specialitate nr.2 si 3. 



     3.Proiect de hotarare privind acordarea burselor de ajutor social pentru 

elevii din învăţământul preuniversitar în anul 2023-2024. Initiator-dl.primar 

Serbanoiu Gabi.Comisiile de specialitate nr.1 si 2. 

  4. Proiect de hotarare privind aprobarea studiului de oportunitate si a 

caietului de sarcini pentru concesionarea directa a terenului situat in 

comuna Stalpeni,zona ,,Blocuri Vechi’’.Initiator -dl.primar Serbanoiu 

Gabi.Comisiile de specialitate 1 si 3. 

   5.Proiect de hotarare  privind avizarea Regulamentului activităților de 

salubrizare gestionate, la nivelul județului Argeș, prin ADI Servsal Argeș.  

Initiator-dl.primar Serbanoiu Gabi .Comisiile de specialitate nr.1 si 3. 

     6.Diverse:Adresa cu nr.5154/18.09.2023 a Liceului Tehnologic 

I.C.Petrescu Stalpeni cu privire la :Prezentarea si dezbaterea temei-

,,Importanta si Implementarea Proiectelor Europene din cadrul Liceului 

Tehnologic ,,I.C. Petrescu’’ Stalpeni. 

       Inainte de a se supune spre aprobare procesele -verbale de la 

sedintele de consiliu anterioare precum si a  ordinii de zi se acorda 

cuvantul doamnelor profesoare de la Liceul Tehnologic ,,IC Petrescu’’ sa 

prezinte proiectele initiate.Se urmaresc cateva filmulete cu ceea ce au 

facut copiii implicati in aceste proiecte in tari ca Spania si Portugalia.Se 

explica totodata ce presupun urmatoarele  trei proiecte. 

         Dupa expunerea cadrelor didactice ia cuvantul dl presedinte de 

sedinta Dumitra Laurentiu care supune la vot procesele-verbale ale 

ultimelor doua sedinte de consiliu. 

   Dl Cutic :am cerut modificarea procesului -verbal anterior 

Secretar general :procesele verbale de sedinta sunt  completate cu 

inregistrarile video.. 

Dl Cutic considera ca trebuie consemnat si in scris totul si doreste sa 

citeasca un proces -verbal de care este nemultumit,pentru a evidentia 

faptul ca s-au facut greseli  si omisiuni. 

I se acorda acest lucru,iar secretarul general sugereaza faptul ca sa se 

faca completari acolo unde exista nelamuriri. 

Dl Presedinte Dumitra supune la vot procesele -verbale ale sedintelor 

anterioare. 

Dl Cutic si Dl Dumitru  voteaza impotriva. 



Ceilalti 11 consilieri locali voteaza procesele -verbale. 

 

        Se trece la primul punct  al ordinii de zi: 

     Are cuvantul  dnul. primar  pentru a   prezenta proiectul de hotarare  

privind desemnarea consilierilor locali,ca membri in Consiliul de 

Administratie la  Liceului Tehnologic ,,I.C. Petrescu’’ Stalpeni.Solicita 

propuneri. 

Dl Dumitru propune pe dl Cutic si pe dl Dima Florin 

             Supus la vot proiectul de hotarare este aprobat in unanimitate de 

voturi,devenind Hotararea  nr.81/2023. 

            Se trece la punctul doi al ordinii de zi si  are  cuvantul dnul. primar  

pentru a   prezenta proiectul de hotarare privind desemnarea unui 

reprezentant al Consiliului Local al comunei Stalpeni în Comisia pentru 

evaluarea și asigurarea calității la  Liceul Tehnologic ,,I.C. Petrescu’’ 

Stalpeni. 

Dl Primar :Dumitru Constantin ? 

         Supus la vot proiectul de hotarare este aprobat in unanimitate de 

voturi,devenind Hotararea  nr.82 /2023. 

Se trece la punctul trei  al ordinii de zi si  are  cuvantul dnul. primar  pentru 

a   prezenta proiectul de hotarare privind privind acordarea burselor de 

ajutor social pentru elevii din învăţământul preuniversitar în anul 2023-

2024. 

       Dl primar:stiti ca avem cativa copii,sase,cu probleme sociale-

Tufeanu(2),Tudoroiu,Burtea,Popescu..250lei/copil 

Se supune la vot si este votat acest proiect cu unanimitate de voturi devenind 

Hotararea nr.83/2023. 

Se trece la punctul patru  al ordinii de zi si  are  cuvantul dl. primar  pentru a   prezenta 

proiectul de hotarare privind aprobarea studiului de oportunitate si a caietului de 

sarcini pentru concesionarea directa a terenului situat in comuna Stalpeni,zona 

,,Blocuri Vechi’’. 

   Dl primar:stiti situatia balconului lui Bica....da citire proiectului de hotarare. 

    Dl Dumitra:cati metri raman pana la urma? 



    Domnii consilieri pun o serie de intrebari legate de suprafata balconului in cauza. 

   Dl Cutic:cum s-a calculat redeventa? 

   Secretarul general ii raspunde ca aceasta a fost calculata de catre un evaluator 

autorizat. 

   Proiectul de hotarare se supune la vot si,cu unanimitate de voturi ,devine Hotararea 

nr.84/2023. 

Se trece la punctul cinci al ordinii de zi si  are  cuvantul dl. primar  pentru a   prezenta 

proiectul de hotarare privind avizarea Regulamentului activităților de salubrizare 

gestionate, la nivelul județului Argeș, prin ADI Servsal Argeș.   

  Dl primar citeste proiectul de hotarare. 

Dl Cutic:de cand s-a schimbat firma care ridica gunoiul sunt probleme.Ce facem? 

Dl primar:incercam sa remediem,ei nu cunosc inca bine comuna... 

Dl Cutic:eu am avut discutii cu oamenii de pe masini ,care mi-au spus ca au masini 

vechi.Trebuie vorbit cu firma... 

Dl Mormolea:da,sunt masini vechi 

Dl Dima Florin:trebuie vorbit cu firma,sa remedieze situatia 

Dl primar:maine facem adresa! 

Proiectul de hotarare se supune la vot si,cu unanimitate de voturi ,devine Hotararea 

nr.85/2023. 

DIVERSE: 

Dl primar doreste sa discute despre sarbatoarea ,,Focul lui Sumedru”,eveniment ce va 

avea loc pe 25 octombrie:,,trebuie HCL,sedinta de indata...mai avem 10000 lei pe 

cultura,am gasit si sponsorizari.Vrem ca aceasta sarbatoare sa perpetueze.Nu am 

facut ziua comunei...poate dam si niste diplome de fidelitate ,diplome pentru copii cu 

merite deosebite...vine Scoala de Arte si Meserii. 

Nu facem cheltuieli mari-pentru muzica 4900lei’’ 

  Dl Cutic;care e suma pentru diplomele de fidelitate? 

Dl primar:200 lei,nu sunt posibilitati... 

Dl Dumitra:unde e locatia? 



Dl primar:tot la Piata. 

 Odata  incheiat acest subiect ,presedintele de sedinta intreaba pe rand fiecare 

consilier local daca are ceva de adaugat,daca vin cu solicitari. 

Dna Voican:defrisare la  Luminita Onea 

Dl primar explica ca se lucreaza pe aceasta zona si ca nu va pleca din Radesti pana 

nu termina tot . 

Dl Dumitru sustine ideea intervenirii cu un greder 

Dl primar explica ca asta implica apoi pietruire,doar grederul nu e ok,mai rau se strica 

drumul.Promite ca va incerca si varianta propusa de dl Dumitru. 

Dl Cutic:nu doar scormonit....trebuie o data inceput si terminat... 

Dl Mormolea: 

-drumul de la bazinul din Ogrezea 

-putul de la gradinita 

-clorinare :ii raspunde dl Fica 

Dl Radoi :lampa-ii raspunde dna viceprimar 

Dl Dima Ion : 

-drum lunca 

-indicator balastiera 

Dl Olariu: 

-bec la Octavia 

-drumul spre padura  

Dl Cutic: 

-bec vis-a-vis de preotul Tudor,la Gruianu 

-str.Chibrit-s-a degradat foarte rau,trebuie decopertat 

-problema stalp(dna viceprimar ii raspunde ca a luat legatura cu dl inginer) 

-intreaba care e stadiul lucrarilor pentru halta-punte Opresti(dl primar ii raspunde ca 

termenul e sfarsitul anului;sunt si probleme cu cateva terenuri acolo,pe izlaz) 



-intreaba daca se mai incep alte lucrari(dl primar ii raspunde:Pitigaia si anvelopare 

primarie) 

-legat de firma de apa,a cerut o situatie,spera ca la urmatoarea sedinta sa o poata 

avea... 

Dl Dima Florin: 

-canalizare Livezeni(raspunde dl primar-greutati aparute din cauza zonei inundabile) 

-da explicatii referitor la cheltuielile de la invatamant 

Dl Nedelcu: 

-autorizare apa la Ogrezea 

Dl Dumitra: 

-santul de la Garlici(ii raspunde dl Fica) 

 

In incheiere ia cuvantul dl Fica Adrian care face un scurt raport:cu ce datorii pleaca 

firma la 1 septembrie,ce  are de gand sa execute in viitor(igienizare bazine),ce ar avea 

nevoie. 

Epuizandu-se ordinea  de zi presedintele de sedinta declara sedinta inchisa. 

Sedinta s-a terminat la ora 18.30. 

Drept pentru care s-a intocmit prezentul proces-verbal. 

 

PRESEDINTE DE SEDINTA                            SECRETAR –GENERAL                          

     Dumitra Laurentiu                                       Dinculescu Marius Florinel                               


